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Referat fra styremøte Østfold Skikrets. 
Dato: Onsdag 4. desember 2024 kl. 1800 
Sted: Høytorp fort, Mysen 
Referent:     Thor Gjelsvik 
Deltakere:     Tore Sandem, Arnt-Inge Steffensen, Inger Sofia Rebecka Dalbye, Børge Gjendahl (komb.), 

Tom Andre Brenna og Sturla Korsæth.  
Forfall Kristoffer Skolt og Hans Einar Sætra. 
Ansatte: Thor Gjelsvik og Ingunn Fossmellem. 
Gjest: Tidligere kretsleder Kåre Steffensen 

 

Nr.: Saker til behandling Ansvar 

01 Tilbakemelding fra NSF, og organisasjonsendring med mer  
• NSF styrer mot et overskudd på kr. 2 millioner i 2024.  
• NSF har tatt kontakt med kretsen for å få de til å bidra økonomisk inn mot 

forbundet sentralt. Styret i ØSK var samstemt om at dette er uaktuelt nå! 
• Den internasjonale mediaavtalen med Infront går ut etter sesongen 2025/26. Det 

vil før jul komme en avklaring rundt hvordan de internasjonale TV-rettighetene 
skal forhandles i fremtiden. 

• De nasjonale rettighetene er solgt til NRK. 
• Styret for VM i alpint i Narvik 2029 er på plass. 

Tore/Thor 

02 Korte tilbakemeldinger fra LK, HK, AK og skiklubbutvikler  
Komitélederne og skiklubbutvikler ga en statusoppdatering på komiteens arbeid siden 
styremøtet 10. oktober 2024. 

 
Langrenn: 

• Mangler medlemmer i LK. Sturla har hatt kontakt med Per Kristian Fylling fra 
Moss. 

• Det blir ingen snøsamling på Sjusjøen denne høsten. 
• Terminlisten er klar.   Mangler rennet til Tistedalen FL i iSonen 
• TD kurs i ØSK blir arrangert 4. desember.  ØSK blir med på sentralt TD kurs nest 

sesong. 
• NC rulleski i Østfold neste sesong? 

 
Hopp/kombinert: 

• Flere av de eldste har sluttet.  Marius Aas Hast er den eneste som er igjen. 
• Pr. nå er det ingen trening før snøen kommer. 

Komitelederne 



 

 

02 Skiklubbutvikleren: 
• Ingunn har vært med på andregangsintervjuet for å ansette en ny skiklubbutvikler 

i Akershus og Østfold. Det var tre kandidater på andregangsintervjuet. Det er nå 
gitt tilbud om stillingen til en 27 år gammel dame som kan starte i stillingen 1. 
januar 2025. Prosjektstillingen har en varighet fram til 31. desember 2025. 

• Har vært med på flere møter vedr. Skiløfte (langrenn). 
• Utstyrspakker er fordelt. Flere klubber i Østfold har fått pakker (Fredrikstad, V/S) 

Det er gjennomført kurs i Fredrikstad for å lære å bruke utstyret som er tildelt. 
• Har vært i Båstad og det er lagt planer for mer aktivitet framover. 
• Det er lansert ny hoppskole og foreldrekurs i hopp. 

Ingunn 

03 Regnskap og budsjett 
Alle grenene, med unntak av hopp/kombinert, hadde utarbeidet sine budsjetter for 2025. 

Vedtak: Det foreslåtte budsjettet vedtas som budsjett for Østfold Skikrets for 2025. 
Budsjettet for hopp/kombinert behandles på første styremøte i 2025. Regnskapet pr. 4. 
desember tas til etterretning. 

Thor 

04 Beredskapsplan 
Beredskapsplanen til ØSK er oppdatert med nye kontaktpersoner. 

Tore 

05 Plan for arbeid videre i Østfold skikrets – Thor slutter jo ved nyttår 

• Ingunn og Thor jobber med overlapp. 
• Statuttene for hederspriser er klare. Det må nedsettes en hederspriskomité. 

Prisen skal være pins og diplom. 
• Handlingsplan for ØSK skal legges fram skikretstinget 2025. 

 
Vedtak: Ingunn Fossmellem overtar som daglig leder for Østfold Skikrets fra 1. januar 
2025. 

Ingunn/Thor 

 Eventuelt 
a) Møteplan 

• Onsdag 22. januar kl. 1800 

 

 

 
Neste møte: Styremøte onsdag 22. januar 2025. 
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